
 

Protokoll från styrelsemöte -  
Föreningen Samhällsvetarna Uppsala 
Organisationsnummer: 802439-0711 
 
Datum: 2025-04-09 Plats: Enequistrummet Tid: 17.15 

 
 

Närvarande  
Emelie Schlyter (Ordförande) 
Samuel Weber (Sekreterare) 
Lina Ericsson (Näringsliv) 
Leo Nenzén (Kultur och utbildning) 
Matilda Nilsson (Näringsliv) 
Sofia Nordberg (Sånganförare) 
Malva Lewerin (Skattmästare) 
Tilda Gustafsson (Kultur och utbildning) 
Saga Madisson (Mentorskap) 
Josefin Lagerquist (Aktivitet) 
Måns Bergenheim (Idrott) 
Daniel Nestor (Idrott) 
Taiyo Nohira (PR) 
 

Frånvarande  
Mille Rensvik (General) 
Sarah Dorenius (General) 
Ellen Gisslegård (General) 
Lisa Andersson (General) 
Hanna Magneryd (General) 
Ingrid Raisis (Vice ordförande) 
Felix Boström (Mentorskap) 
Alice Eyre (Fotograf) 
Bartosz Stroinski (General) 
Albin Pöppel (General) 
Lars Ljungberg (Aktivitet) 
Alicia Khoury (PR) 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat. 
 
 
2. Formalia 
a) Val av mötesfunktionärer  
Styrelsen beslutar att  

- välja Emelie till mötesordförande 
- välja Samuel till mötessekreterare  
- välja Josefin och Matilda till justerare 

b) Godkännande av kallelsen  

Kallelsen kom den 1 april på mail.  
Styrelsen beslutar att  

- godkänna kallelsen  

 



 

c) Godkännande av dagordningen  
Styrelsen beslutar att  

- godkänna dagordningen 
 
d) Adjungera till mötet 
—  
 
3. Kollegium 
a) Lägesrapport 
Allt är klart inför föreningskollegiet, förutom att blommor till mötesordförande samt fika till 
mötet ska köpas. Emelie ska ha möte med mötesordförande imorgon. Presidiet har svarat på 
den motionen som har inkommit. Efter föreningskollegiet är Uplands bokat. Den 21a april 
ska verksamhetsberättelserna skickas in. 
 
4. Valberedning har ordet 
a) Lägesrapport 
—  
 
5. Revisorerna har order 
a) Lägesrapport 
—  
 
6. Projektgrupper 
Styrelsen diskuterar hur strukturen för projektgrupper ska se ut för nästa styrelsen. Ett förslag 
är att de ska samordna så att alla utskott öppnar ansökan till projektgrupper samtidigt. Då en 
kick-off för oss och den nya styrelsen, samt en aktivitet för alla medlemmar planeras så måste 
inköp till dessa aktiviteter ske under vårt verksamhetsår. En fuck-off planeras har planerats 
till styrelsen, vi har fått en offert från VG. 
Kan vi godkänna offerten från VG? 

- styrelsen godkänner offerten 
 

7. Ordförande har ordet 
a) Lägesrapport 
Styrelsen diskuterar om vi ska köpa in någonting till föreningen innan verksamhetsåret är 
slut. Ska gå på sektionsråd nästa vecka där SamSek väljer in en ny styrelse och väljer priser 
till TackSAM-galan. Berättar lite kort om hur det var på Hanalys, som några ur styrelsen var 
på. 
 
8. Vice ordförande har ordet 
a) Lägesrapport 
—  
 

 



 

9. Sekreterare 
a) Lägesrapport 
Det har inte hänt så mycket. 
 
10. Ekonomi 
a) Lägesrapport 
Det går bra inför revisionen, kan inte bokföra allt än.  
 
11. Generaler 
a) Lägesrapport 
Sen senast har vi haft fadderfuckoff, håller på att planera överlämningen.  
 
12. PR 
a) Lägesrapport 
Satte upp affischer på vår anslagstavlan. Lightroom ska sägas upp när alla bilder har förts 
över till driven. 
 
b) Fotograf 
— 
 
13. Aktivitetsutskottet 
a) Lägesrapport 
Imorgon är det vinprovning, är taggad inför den. Vårbalen ska börja planeras. Håller också på 
att planera en klädbytardag i samarbete med SSR. 
 
b) Sånganförare 
Planerar på vilka sånger som ska sjungas på vårbalen. 
 
14. Kultur- och utbildningsutskottet 
a) Lägesrapport 
Examensceremonin kommer äga rum 28e maj och blir i en sal i Universitetshuset. 
Projektgruppen ska ha möte imorgon. Bokklubben har valt sin nästa bok.  
 
b) Mentorskap 
Det rullar på.  
 
15. Näringsliv 
a) Lägesrapport 
Då medtryck inte har svarat oss så kommer det inte att bli någon ny merch det här 
verksamhetsåret. Har skrivit ett dokument till institutionen med lite tips och trix om hur man 
ska hålla i alumnföreläsningar. 
 
16. Idrott 

 



 

a) Lägesrapport 
Har löpträning på lördag och kommer att hålla i discgolf den 24e april. Angående fotbollen är 
det en turnering på söndag och under maj kommer laget att vara med i en fotbollsserie. 
Föreningen är också anmäld till en brännbollsturnering där det finns 8-10 platser. Ska ha 
möte med Medievetarna nästa vecka angående nästa alpresa. Då vi drog i stora lasset den här 
gången kommer Medievetarna göra det istället nästa resa. Emelie har postat ett protokoll till 
skatteverket, men har inte fått något svar än så det är lite oklart med LOK-stödet än så länge. 
 
17. Nästa möte 
23e april, samma tid och plats 
 
18. Övriga frågor 
—  

19. Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 
 
Sekreterarens namn: 
 
 
Samuel Weber 
 
Justerat av: 
 
 
Matilda Nilsson 
 
 
Josefin Lagerquist  

 


	Protokoll från styrelsemöte -  
	Föreningen Samhällsvetarna Uppsala 
	1. Mötets öppnande 
	b) Godkännande av kallelsen  
	c) Godkännande av dagordningen Styrelsen beslutar att  

	19. Mötets avslutande 

